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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 2/2016 

Data: 11 de març de 2016 

Lloc: Sala de reunions del Gabinet de Rectorat 

Horari: de les 12 h a les 13.05 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Ángel Moliner Tena, president 

Francisco López Benet 

Juan Pablo Aibar Ausina, 

M. Victoria Camarero Suárez 

Andrés Marzal Varó 

 

Representació de la part social 

Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 

M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Xavier García Belmonte (CCOO) 

Vicente Pinto Tena (CCOO) 

Sergio Barrachina Mir (CSI-F) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 

José Iglesias Ortega (STEPV-IV) 

Sofia Herrero Rico (STEPV-IV) 

 

Assessors i assessores de la part social 
Concepción Pinar Ferrer (UGT) 

Joan Feliu Franch (UGT) 

Vicente Alberto Querol Vicente (CCOO) 

 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 

 

Joaquim Beltrán Arandes, delega el vot en Francisco López Benet. 

Antonio Barba Juan, delega el vot en Miguel Ángel Moliner Tena. 

Pilar Ezpeleta Piorno, delega el vot en Francisco López Benet. 
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Ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 
2.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Criteris per a la regulació de les 

convocatòries de places de professorat contractat doctor i de professorat pertanyent 

als cossos docents universitaris a la Universitat Jaume I. 

 

3.- Informe del vicerector sobre l’organització dels serveis. 

 

4.- Torn obert de paraules. 

 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió número 2 de 2016 de la Mesa Negociadora, la qual es va remetre junt amb la 

convocatòria.  

Tots els assistents manifesten que no. 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

2.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Criteris per a la regulació de les 

convocatòries de places de professorat contractat doctor i de professorat pertanyent 

als cossos docents universitaris a la Universitat Jaume I. 

 

El president de la Mesa dóna la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat, qui presenta la proposta. 

El professorat acreditat, una vegada reconegut el seu dret a promocionar en Consell de 

Govern, passa formar part d’un dels tres llistats que recullen el professorat acreditat a CU 

(llistat A), a TU (llistat B) i a PCD (llistat C). Atès que el professorat acreditat a CU pot 

promocionar mitjançant convocatòria de promoció interna sense consumir taxa de 

reposició, es proposa elaborar un llistat prioritzat per a la promoció per torn lliure que 

inclourà el PCD i PCDi dels llistats B i C, ordenat d’acord amb la data d’aprovació en 

CG del seu reconeixement a promocionar (sempre es considera la data més antiga en el 

cas que estiga en els dos llistats B i C). Així mateix, i per a optimitzar el nombre de places 

a CU per promoció interna, es proposa que si un professor o una professora està acreditat 

a les dues figures de PCD i TU, es convoque la plaça a TU. Tan sols en el cas que en 

l’àrea hi haja PCD acreditat a TU amb data anterior al professor o a la professora que 

justifique la plaça a convocar, es convocarà la plaça a PCD sempre i quan el departament 

així ho sol·licite. 

 

A continuació el president obre un torn d’intervencions. 
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La representació de CSI-F mostra la seua disconformitat en haver-se enviat la proposta 

que avui es presenta a la CEP i pregunta  que si avui s’informen modificacions com es 

portaran a la CEP. Indica que la proposta és molt semblant a la de la Plataforma de 

Contractats Acreditats, però proposa que el professorat AJD també s’incloga en el llistat 

prioritzat, d’acord amb els mateixos criteris d’ordenació. Pregunta si s’ha valorat el 

document de la plataforma de TU acreditats a CU. 

 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat indica que hi ha hagut un error en la 

remissió de la documentació relativa a aquest assumpte a la CEP, ja que estava previst 

enviar-lo una vegada finalitzada la MN. Comenta que, si hi ha modificacions, es remetrà 

el nou document a la CEP. Pel que fa a la proposta, s’accepta incloure-la, de manera que 

tot el professorat dels llistats B i C entraria a formar part del llistat prioritzat. Pel que fa 

al document de la plataforma de TU acreditat a CU, el vicerector indica que s’ha analitzat 

abans de fer la proposta que s’ha presentat. 

 

La representació d’UGT, manifesta que, com a sindicat, no poden estar d’acord amb la 

taxa de reposició d’efectius i proposen que no es complisca. Agraeixen que s’hagen 

recollit les reivindicacions dels col·lectius afectats. S’abstindran. 

 

El vicerector indica que l’equip de direcció tampoc està d’acord amb la taxa de reposició 

d’efectius, però cal complir-la, de manera que l’únic que es tracta en el document 

presentat són els criteris per a regular priorització. 

 

La representació del STEPV-IV manifesta que la possibilitat de promoció no ha d’estar 

en funció de la voluntat del departament. 

 

El vicerector assenyala que és precisament el departament l’òrgan responsable de 

sol·licitar la dotació de places de professorat, tant de nova creació com de promoció. 

 

La representació de CSI-F manifesta que el document és millor que el d’abans, però que 

tenen col·lectius que volen que s’abstinguen. 

 

La representació de CCOO manifesta que el document és millor que l’anterior. 

S’abstindran en la votació. 

 

La representació del STEPV-IV manifesta que el document recull moltes peticions. Molt 

bon treball. S’abstindran. 

 

El vicerector agraeix les paraules de reconeixement, però indica que no entén els motius 

de l’abstenció, encara que evidentment és l’opció que han pres legítimament. 

 

A continuació el president de la Mesa sotmet a votació la proposta i s’obté el següent 

resultat: a favor de la proposta, 8, de la representació de l’administració de l’UJI. En 

contra, 0. Abstencions, 8, dues per cadascuna de les centrals sindicals presents en la Mesa  

 

 

Negociadora. 
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3.- Informe del Vicerector sobre l’organització dels serveis. 

 

El president de la Mesa i vicerector d’Economia i PAS manifesta: 

 

Estem en un procés d’estudi de modificació de la RLT del PAS, d’implantació de la 

carrera professional horitzontal, de revisió de l’organització dels serveis i de definició de 

funcions i competències dels llocs de treball. Tots aquests temes van ser recollits en el 

Pla estratègic UJI 2018, aprovat pel Consell de Govern de 14 de desembre de 2015, i 

estan treballant-se des de fa uns mesos en reunions amb els diferents agents implicats. 

Encara que s’ha informat la representació sindical en diferents meses tècniques i 

negociadores, en les últimes setmanes hem tingut reunions per separat amb cada una de 

les seccions sindicals amb l’objectiu d’explicar la nostra proposta i rebre les seues 

propostes generals. De manera resumida, pel que fa a la organització dels serveis, es 

proposa el següent: 

 

 1. Crear un Punt d’Informació del Campus, l’objectiu del qual és donar informació 

a la comunitat universitària i a la ciutadania mitjançant qualsevol canal d’informació 

(presencial, telefònic, telemàtic), assistir a la tramitació mitjançant el Registre i la seu 

electrònica i mantenir i desenvolupar el portal de transparència. En aquest nou servei 

s’integrarien Infocampus (ara dependent de l’USE), les telefonistes (ara dependents de 

les consergeries) i el Registre (ara depenent de Secretaria General). S’estudia la ubicació, 

però podria anar a un local de l’àgora. 

 2. Oficina d’Estudis, l’objectiu de la qual és coordinar la gestió de la creació, 

modificació i acreditació dels estudis oficials i propis de l’UJI. En formarien part la UTH 

i el CEPFC. 

 3. Oficina de Planificació i Prospectiva, l’objectiu de la qual és donar suport al 

Consell de Direcció en la planificació estratègica i operativa pel que fa a la metodologia 

de treball i anàlisi de la informació, i fer estudis de prospectiva a mitjà i llarg termini. La 

part de prospectiva tecnològica de l’actual GPPT formaria part del Servei d’Anàlisi i 

Desenvolupament de Sistemes d’Informació.  

 4. Servei d’Anàlisi i Desenvolupament de Sistemes d’Informació, l’objectiu del 

qual és donar suport a l’activitat universitària mitjançant l’anàlisi de l’organització i el 

disseny, desenvolupament i integració d’eines i serveis que incorporen les oportunitats 

que ofereixen les tecnologies de la informació. 

 5. El Servei d’Informàtica, l’objectiu del qual és proporcionar suport tècnic en 

l’àmbit de la infraestructura relacionada amb les noves tecnologies de la informació i de 

les comunicacions (TIC) a tota la comunitat universitària. 

 6. Central de Compres i Logística, l’objectiu de la qual és centralitzar i optimitzar 

les compres de la institució, i intensificar l’ús de les TIC en la gestió del magatzem i la 

logística. S’ha parlat amb José Miguel Castellet perquè la  dirigisca, i s’hi integrarien Juan 

Padilla (SI) i el personal d’assumptes generals que ara està al Servei de Contractació. 

S’estudia la ubicació. 

 6. Oficina de Projectes Europeus i Internacionals, l’objectiu de la qual incrementar 

la captació de fons europeus. Seria una secció de l’OCIT. La responsable seria Cristina 

Villarroya, amb el suport de dos A2 de l’OCDS i un administratiu. El vicerector informa  
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que la reubicació del personal de l’OCDS pot presentar alguns problemes. 

 7. Secretaria Tècnica, l’objectiu de la qual és assessorar i donar suport al Consell 

de Direcció en tota la part administrativa i de simplificació dels procediments. Adscrita a 

la Secretaria General. 

 

A més, treballem en una reorganització de les unitats de gestió, en la qual s’estudia la 

càrrega de treball segons diferents indicadors. En un principi s’havia pensat desdoblar la 

Unitat de Gestió 6 per a crear-ne una de nova, però el projecte de la Central de Compres 

i Logística ha ajornat la separació, perquè ha assumit el personal A1, el qual, en un 

principi, s’havia pensat reubicar.  

El Deganat de la FCS demana més suport administratiu perquè el desplegament dels 

estudis del grau en Medicina implica una major càrrega de gestió de les pràctiques en els 

centres sanitaris. La proposta, amb la qual està d’acord la propietària de la plaça, és 

reubicar la plaça d’administrativa del Departament d’Enginyeria Química que va quedar 

pendent en l’anterior Pla d’ordenació de personal de la Unitat Predepartamental de 

Medicina. Amb aquest moviment, la persona contractada que ara està adscrita a la Unitat 

Predepartamental de Medicina s’adscriurà al deganat de la Facultat de Ciències de la 

Salut.  

Ateses les restriccions legals, es va comentar als sindicats que es tracta de dues 

modificacions de la RLT separades en el temps. D’una banda tot el personal de plantilla 

(places contemplades en la RLT) i d’una altra banda totes les places no registrades en la 

RLT. Ara per ara, i fins que el govern central es constituïsca i modifique la legislació 

vigent (taxa de reposició) no es poden crear places noves, per la qual cosa l’actual 

negociació de la RLT se centrarà en les places que ja estan en plantilla. En el futur, quan 

la llei ho permeta, s’abordarà la creació de noves places i la funcionarització del personal 

contractat fora de plantilla. 

Un punt que el vicerector va preguntar als sindicats en les reunions individualitzades gira 

al voltant dels col·lectius de PAS que volien prioritzar en la modificació de la RLT. Cada 

sindicat va traslladar les seues prioritats que, al remat, es concreten en tres col·lectius: 

PAS de 35 h, tècnics de laboratori, i C2 del Servei d’Esports. 

Finalment, el vicerector va manifestar que el punt de partida de la negociació de la 

modificació de la RLT serà el document que es va negociar en 2013, en què es va fer 

molta feina. 

 

Respecte del calendari de treball, se seguirà la metodologia de l’anterior negociació, en 

què es feia un parell de meses tècniques al mes. Generarem el mateix tipus de 

documentació, per a la qual cosa necessitem actualitzar algunes dades. Es començarà a 

treballar després de Pasqua. 

 

La representació d’UGT pregunta quins criteris s’han utilitzat per a organitzar els serveis 

mencionats i si s’hi han previst millores salarials. 

 

El vicerector d’Economia i PAS manifesta que l’organització de serveis es basa en les 

necessitats detectades en el procés d’elaboració del Pla estratègic de l’UJI 2018 que va 

ser aprovat a l’últim Consell de Govern de 2015. S’ha fet una reflexió profunda del que  
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l’UJI necessitarà a llarg termini. Per a assolir els objectius estratègics cal assignar recursos 

econòmics i també personal. Encara que tots coneixem la situació econòmica de l’UJI i 

de la Generalitat Valenciana, el vicerector manifesta que sí que es preveuen millores 

salarials, sempre tenint en compte que hi ha un control de la massa salarial per la 

Conselleria d’Hisenda i pel Ministeri d’Hisenda. 

 

La representació de CCOO manifesta que si la negociació sobre la plantilla va paral·lela 

a la reorganització de serveis, pot allargar-se prou. Proposa desplegar els canvis 

organitzatius plantejats de manera paral·lela a la negociació de la modificació de la RLT. 

El vicerector hi està d’acord i diu que els canvis organitzatius començaran a implementar-

se de manera immediata. 

 

 

4.- Torn obert de paraules. 

 

La representació de CSI-F pregunta si s’ha estudiat la seua proposta de modificació del 

barem del concurs de mèrits del PAS. 

 

El vicerector d’Economia i PAS manifesta que ell no té cap proposta. Demana que se li 

envie i l’estudiarà. 

 

La representació d’UGT pregunta si ja hi ha alguna proposta de modificació del llistat 

d’infermetats contemplades en la prestació econòmica en casos de IT. També vol saber 

com està la situació de la plaça no ocupada de l’Assessoria Jurídica. 

 

El Vicerector d’Economia i PAS manifesta que el tema de la IT el podem tractar en una 

pròxima Mesa Tècnica. Sobre l’Assessoria Jurídica informa que s’han presentat dues 

sol·licituds de PAS d’ocupar la plaça en comissió de serveis. Secretaria General està 

estudiant el tema i farà una proposta. 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 

 

 

 

 
 
 


